



# 托倫斯中文學校

## Torrance Chinese School

Mailing Address: 4733 Torrance Bl. #258, Torrance, CA 90503 Tel: (424) 571-3563  
School Site: West High School, 20401 Victor Street, Torrance, CA 90503

Dear Sponsor:

Torrance Chinese School is publishing our yearbook. We are seeking your support by sponsoring a yearbook advertisement. The yearbooks will be distributed to our students, parents, sponsors and friends who live in and around the South Bay area. Below is the advertisement pricing and payment information.

### PRICE LIST: (actual size – full page: 7-1/2” x 10”, half page: 7-1/2” x 5”, quarter page: 3-3/4” x 5”)

(Please circle choice below)

- Full Page (Back Cover Outside - Color): ..... \$1000
- Full Page (Front Cover Inside - Color): ..... \$700
- Full Page (Back Cover Inside - Color): ..... \$600
- Full page (Inner page – Color) ..... \$500
- Full Page (B&W): ..... \$350
- Half Page (B&W): ..... \$200
- Quarter Page (B&W): ..... \$100

\*ADD ON OPTION (digital posting expires 12/31 of each year)

Digital Logo/Name on website (with or without URL link): ..... \$100

(Image size must be 300 X 100 pixel, jpg or png format preferred)

YES, I would like to:

Sponsor a yearbook advertisement for the amount of: \$ \_\_\_\_\_

Name: \_\_\_\_\_

Company: \_\_\_\_\_

Address: \_\_\_\_\_

City \_\_\_\_\_ State \_\_\_\_\_ Zip \_\_\_\_\_

Phone: (    ) \_\_\_\_\_ Email: \_\_\_\_\_

Please submit a **print ready electronic file** (jpg or png format preferred, no less than 300 pxls/ inch) of the ad along with the appropriate amount **BEFORE 5/15**.

Please make your check payable to: **Torrance Chinese School** and mail to:

Torrance Chinese School, 4733 Torrance Bl. #258 Torrance, CA 90503 (Attention: Yearbook)

For more information, please contact Yearbook Coordinator via email: [yearbook@torrancecs.org](mailto:yearbook@torrancecs.org)

*\* Torrance Chinese School reserves the right to refuse any advertisement we believe is incompatible with our school interest. We also reserve the right to refuse any advertisement we deem competitive or contrary to the best interests of the school.*

*Torrance Chinese School is a tax-exempt educational organization under section 501(c)(3) of the Internal Revenue Code and all contributions are tax deductible as provided by law. Tax ID: 33-0358552*



# 托倫斯中文學校

## Torrance Chinese School

Mailing Address: 4733 Torrance Bl. #258, Torrance, CA 90503 Tel: (424) 571-3563  
School Site: West High School, 20401 Victor Street, Torrance, CA 90503

敬愛的托倫斯中文學校支持者,

本校將在六月中旬發行年刊,我們非常需要您的支持與贊助廣告。今年將會印製精美的年刊給所有學生及鄰近南灣地區的支持者們一起分享。如果您有興趣在本校年刊上刊登您公司的廣告,請參閱下列價目表及付款方式。

請圈選下列價格:(實際尺寸:全頁 17 1/2 x 10", 半頁 7 1/2 x 5", 1/4 頁 3 3/4 x 5")

彩色全頁, 背面首頁.....	\$1,000
彩色全頁, 封面內面首頁.....	\$700
彩色全頁, 背面內面首頁.....	\$600
彩色全頁, 內頁.....	\$500
黑白全頁, 內頁.....	\$350
黑白半頁, 內頁.....	\$200
黑白 1/4 頁, 內頁.....	\$100
公司 Logo 照片刊登及網站連結, 照片尺寸 300 x100 pixel (.jpg or .png),	\$100

網站連結有效至年底 12/31 截止

我同意資助托倫斯中文學校年刊廣告金額 \$ \_\_\_\_\_.

姓名 \_\_\_\_\_.

公司 \_\_\_\_\_.

地址 \_\_\_\_\_.

城市 \_\_\_\_\_ 州 \_\_\_\_\_ 郵遞區號 \_\_\_\_\_.

電話 \_\_\_\_\_ 電子郵件 \_\_\_\_\_.

托倫斯中文學校是依照國稅局法規 501 (c) (3)設定的非營利性教學組織,您的贊助依法可用來抵稅。學校稅號: 33-0358552。

請提供您要刊登的圖片(至少 300 dpi, .jpg/ .png 檔) 及相關費用寄到下列地址,或交給學校 PSA 櫃台人

*Torrance Chinese School is a tax-exempt educational organization under section 501(c)(3) of the Internal Revenue Code and all contributions are tax deductible as provided by law. Tax ID: 33-0358552*



托倫斯中文學校

**Torrance Chinese School**

---

Mailing Address: 4733 Torrance Bl. #258, Torrance, CA 90503 Tel: (424) 571-3563  
School Site: West High School, 20401 Victor Street, Torrance, CA 90503

員,收件截止日期是5月15日。

支票收款人: Torrance Chinese School

郵寄地址: Torrance Chinese School (Attention: Yearbook)  
4733 Torrance Blvd. #258  
Torrance, CA 90503

若有任何問題, 請郵電: [yearbook@torrancecs.org](mailto:yearbook@torrancecs.org)

註: 托倫斯中文學校有權力拒絕不適當及與本校教學宗旨有抵觸,或是和本校有競爭衝突的廣告申請。